

Title (en)  
Paving.

Title (de)  
Pflaster.

Title (fr)  
Pavement.

Publication  
**EP 0227144 A1 19870701 (FR)**

Application  
**EP 86202063 A 19861121**

Priority  
CH 549685 A 19851223

Abstract (en)

1. Pavement consisting of rectangular concrete paving-stones of different dimensions having an irregular surface and irregular top edges adapted to imitate the appearance of a hewed-stone pavement, characterized in that one of the dimensions (5, 6) in width or length is the same for all the stones, whereas the other dimension (3, 4) differs from one stone to another according to a random choice, one at least of the sides of said paving-stones comprising means (17) for identifying the constant dimension.

Abstract (fr)

Le pavement est constitué de pavés en béton rectangulaires de dimensions différentes. Il présente une surface irrégulière et des arêtes supérieures (3, 4, 5, 6) irrégulières destinées à reproduire l'aspect d'un pavé en pierres taillées. L'une des dimensions (5, 6), des pavés est la même pour tous les pavés, tandis que l'autre dimension (3, 4) diffère d'un pavé à l'autre, selon un choix aléatoire. L'un au moins des côtés des pavés est muni d'un moyen d'identification de la dimension constante, par exemple un bossage (17) servant simultanément d'écarteur entre deux pavés voisins. Le pavement réalisé en mélangeant des pavés différents ne peut pratiquement pas présenter pas présenter d'alignement transversal des interstices séparant deux pavés.

IPC 1-7

**E01C 5/06**

IPC 8 full level

**E01C 5/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E01C 5/06** (2013.01); **E01C 2201/02** (2013.01); **E01C 2201/06** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 8302555 U1 19830908
- [A] DE 8509759 U1 19850919
- [A] US 1384042 A 19210712 - BROTSCH JR FREDERICK A
- [AD] EP 0126507 A2 19841128 - CORNAZ & FILS [CH]

Cited by

AT400451B; US5348417A; US8231304B2; AT398996B; FR2765600A1; EP1238769A3; DE10005345A1; US5503498A; DE19716938A1; US5533827A; EP0936039A3; GB2238807A; US5131202A; GB2238807B; US4792257A; US6536988B2; WO9848114A1; WO9954552A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0227144 A1 19870701; EP 0227144 B1 19890419**; AT E42360 T1 19890515; CH 666707 A5 19880815; DE 3662922 D1 19890524

DOCDB simple family (application)

**EP 86202063 A 19861121**; AT 86202063 T 19861121; CH 549685 A 19851223; DE 3662922 T 19861121